
Protokół Nr III/2024 

 

z posiedzenia II Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu VII kadencji 

odbytej w dniu 3 czerwca 2024 roku 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

przy ul. Północnej 15 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Czas nagrania: 00min 03s – 01min 23s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur dokonał otwarcia III Nadzwyczajnej Sesji VII 

kadencji Rady Powiatu w Myśliborzu zwołanej na wniosek Grupy Radnych Rady Powiatu w 

Myśliborzu w trybie artykułu 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym. 

Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

przy ul. Północnej 15. Jednocześnie poinformował, że obrady są transmitowane na żywo. 

Powitał Panie i Panów Radnych, zaproszonych gości m.in.: 

- Prezesa Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Pana Łukasza Dombka, 

- Burmistrza Barlinka Panią Bernardę Lewandowską, 

- pracowników Szpitala Barlinek Sp. z o.o. oraz przedstawicieli związków zawodowych 

działających przy Szpitalu w Barlinku. 

 

Powitał także obsługę Biura Rady i Kancelarię Prawną biorącą udział w dzisiejszych obradach. 

Osobno powitał również mieszkańców Powiatu Myśliborskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 13 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Nieobecni radni: Robert Dudek, Andrzej Rudnicki, Stanisław Smoła. 

 

Wniosek Grupy Radnych Rady Powiatu w Myśliborzu o zwołanie sesji nadzwyczajnej wraz z 

uzasadnieniem i porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Informacja Zarządu dotycząca bieżącej 

sytuacji w spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o.: 
 

2a. Informacja dotycząca sytuacji finansowej i organizacyjnej spółki. 

 

Czas nagrania: 01min 24s – 44min 09s. 

 



W celu przedstawienia informacji dotyczącej sytuacji finansowej i organizacyjnej spółki 

Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu Nikodem Mazur zwrócił się do Prezesa 

Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Pana Łukasza Dombka. 

 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz. 

W odniesieniu do prośby zgłoszonej przez radnego Przewodniczący Rady Powiatu  

w Myśliborzu Nikodem Mazur odczytał wniosek Grupy Radnych Rady Powiatu  

w Myśliborzu o zwołanie sesji nadzwyczajnej wraz z uzasadnieniem. 

 

Na salę obrad przybyli radni Stanisław Smoła i Andrzej Rudnicki. Stan radnych – 15. 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu Nikodem Mazur. 

 

Na salę obrad przybył Starosta Myśliborski Robert Dudek.  

Stan radnych – 16. 

 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz. 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska i upoważniła Prezesa Zarządu Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. Pana Łukasza Dombka w celu przedstawienia sytuacji Szpitala Barlinek 

Sp. z o.o. 

 

Głos zabrał Prezes Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Pan Łukasz Dombek. 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu Nikodem Mazur. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

Głos zabrała radna Alicja Prill (ad vocem). 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel i zgłosił wniosek, żeby informacja o funkcjonowaniu szpitala 

powiatowego nie rzadziej niż raz na kwartał była przedstawiana radzie powiatu. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

O godz. 11:19 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę w obradach sesji. 

O godz. 11:33 Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady sesji. 

 

 

 

 



2b. Informacja dotycząca powodów odejścia poprzedniego prezesa i powołania nowego 

prezesa. 

2c. Cele i zadania postawione nowemu zarządowi spółki przez właścicieli. 

 

Czas nagrania: 44min 10s – 58min 11s. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. Upoważnił Wicestarostę Wiolettę 

Drzewińską do przedstawienia informacji w powyższej sprawie. 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

2d. Plany organizacyjne i finansowe oraz rozwojowe proponowane przez nowy Zarząd 

spółki. 

 

Czas nagrania: 58min 12s – 1h 07min 40s. 

 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek i upoważnił Prezesa Zarządu Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. do udzielenia informacji w tym zakresie. 

 

Głos zabrał Prezes Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Łukasz Dombek. 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Pytania i dyskusja ze strony pracowników 

szpitala w Barlinku oraz przedstawicieli gminy Barlinek. 
 

Czas nagrania: 1h 07min 41s – 2h 01min 01s. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu Nikodem Mazur zwrócił się do pracowników 

szpitala oraz do przedstawicieli Gminy Barlinek informując o możliwości zadawania pytań i 

zabierania głosu w dyskusji. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położonych Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. 

 

Głos zabrała Burmistrz Barlinka Pani Bernarda Lewandowska. 

Głos zabrała pielęgniarka/położna zatrudniona w Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. 

Głos zabrał Prezes Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Łukasz Dombek (ad vocem). 

 

Głos zabrały pielęgniarki zatrudnione w Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedzi udzielił Prezes Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Łukasz Dombek. 

 

Głos zabrał Pan Mirosław Przyborowski, mieszkaniec Gminy Barlinek. 

Głos zabrały ponownie pielęgniarki zatrudnione w Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedzi udzielił Prezes Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Łukasz Dombek. 



 

O godz. 12:50 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę w obradach sesji. 

O godz. 13:05 Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady sesji. 

 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Pytania i dyskusja radnych Rady Powiatu. 

 

Czas nagrania: 2h 01min 02s – 3h 51min 33s. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu Nikodem Mazur zwrócił się do Radnych 

Rady Powiatu w Myśliborzu informując o możliwości zadawania pytań i zabierania głosu  

w dyskusji. Jednocześnie poinformował obecnych na sesji radnych, że zabieranie głosu będzie 

według kolejności zgłaszania się do dyskusji na tabletach. 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel (ad vocem). 

Na prośbę radnego Piotra Rygla, Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur odczytał 

pismo pracowników Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z dnia 24 maja 2024 roku zgodnie z 

załącznikiem Nr 3 do protokołu. 

 

Ponownie głos zabrał radny Piotr Rygiel, który odczytał petycję Ogólnopolskiego Związku 

Zawodowego Pielęgniarek i Położnych ZOZ przy Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. oraz Organizacji 

Zakładowej NSZZ „Solidarność” Szpital Barlinek Sp. z o.o. o przywrócenie do pracy Naczelnej 

Pielęgniarki (petycja jako załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

W odniesieniu do wypowiedzi radnej Alicji Prill głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu 

Nikodem Mazur. 

 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Głos zabrał Członek Zarządu Powiatu Andrzej Rudnicki. 

 

Głos zabrała radna Alicja Prill i zadała następujące pytania: 

1. „Zwracam się do Pana Starosty, żebyśmy mogli w najbliższym czasie w ciągu dwóch tygodni 

otrzymać od Zarządu informację, jakie będą główne te cele, obszary i w jakim kierunku oraz 

terminie będą one zrealizowane. Jakie wskaźniki i działania zamierza powziąć  

Prezes Zarządu Szpitala w Barlinku, żeby w określonym horyzoncie czasowym dokonać tych 

zadań i celów, jakie postawiła przed nim Pani Burmistrz?”. 

2. „Czy zatrudnienie Pana Prezesa odbyło się zgodnie z procedurą Walnego Zgromadzenia?”. 

3. „Czy Pani Burmistrz została jako przedstawiciel większościowego udziałowca  

na Walnym Zgromadzeniu Wspólników upoważniona do podpisania umowy o pracę?  

Jaka to jest umowa o pracę? Czy to jest kontrakt, zatrudnienie Pana Prezesa, na jakich 

warunkach?”. 

4. „Czy na Walnym Zgromadzeniu Wspólników zostały postawione (określone) w formie 

uchwały dla Pana Prezesa cele zarządcze? Czy one zostały określone w konkretnych 

punktach?”. 

5. „W jakim trybie została ustanowiona prokura? Kto to jest? Jaki rodzaj jest tej prokury  

i jakie to są koszty dla szpitala związane z ustanowieniem prokurenta? Jaki jest tryb 

zatrudnienia? Jak prokura została powołana?”. 

6. „Ile osób zamierza jeszcze zatrudnić Prezes Szpitala w Barlinku?”. 



 

Głos zabrała radna Katarzyna Stanisławska. 

Odpowiedzi udzielił Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Pan Łukasz 

Dombek. 

 

Głos zabrała radna Magdalena Kubiak-Jacura i skierowała do Prezesa Zarządu Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. następujące pytania: 

1. „Ile osób zostało zwolnionych od czasu, kiedy objął Pan stanowisko prezesa?”. 

2. „Ile osób zostało zatrudnionych i na jakich stanowiskach?”. 

3. „Co zawierała „biała koperta”? Czy był to anonim? Czy to były jakieś dokumenty?”.  

Czy to była skarga? Co to było i w jaki sposób ta sprawa została rozstrzygnięta?”. 

 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz. Skierował do Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

następujące pytania: 

1.    „Czy Zarząd Powiatu w Myśliborzu postawił cele przed nowym Prezesem Szpitala 

Barlinek? W jakiej formule zostały one postawione? W formie dyskusji czy poprzez uchwałę?”. 

2.  „W jakiej perspektywie czasowej Zarząd Powiatu zakłada poprawę sytuacji finansowej 

Szpitala w Barlinku? Jakie działania ma Zarząd podjąć związane bezpośrednio z procesem 

medycznym oraz z procesem funkcjonowaniem samej spółki, kosztów jej funkcjonowania, 

kosztów Zarządu?”. 

Jednocześnie zgłosił wniosek o zorganizowanie sesji Rady Powiatu, na której przedstawiony 

zostanie plan rozwoju szpitala przez Zarząd Powiatu celem wyrażenia opinii (wniosek jako 

załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

W odniesieniu do wniosku radnego Zygmunta Siarkiewicza głos zabrał  

Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

 

Głos zabrał radny Michał Bibro i zadał pytanie: 

„Czy istnieją raporty lub analizy, które podsumowują działania podejmowane przez Zarząd  

i Starostę w celu poprawy sytuacji szpitala a jednocześnie wykazują brak efektywności tych 

działań? Jeśli tak, proszę o ich przedstawienie oraz ocenę wyników w kontekście osiągniętych 

celów i efektywności działań, jakie konkretnie wskaźniki efektywności były używane do oceny 

tych działań?”. 

Starosta Myśliborski Robert Dudek poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona  

na piśmie. 

 

Głos zabrał Członek Zarządu Powiatu Dariusz Gaczyński i zwrócił się z prośbą do Prezesa 

Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. o przygotowanie zestawienia finansowego począwszy od 

2020 roku z podziałem na jednostki, oddziały, rachunku zysków i strat w cyklu rocznym. 

Jednocześnie zwrócił się także z prośbą do Starosty Myśliborskiego o przygotowanie 

zestawienia finansowego, ewentualnych dopłat, jak również pokrywania strat przez poprzedni 

Zarząd od roku 2020 do dnia dzisiejszego. 

Starosta Myśliborski Robert Dudek poinformował, że przedmiotowe zestawienie zostanie 

przesłane radnym. 

 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska i zadała następujące pytania: 

1. „Czy do tej pory wpłynęły jakiekolwiek wnioski i zapytania radnych Rady Powiatu  

w Myśliborzu, zapytania dotyczące sytuacji finansowej Szpitala w Barlinku i w Dębnie?”. 

2. „Jak długo pracowała Firma Formedis nad zakończeniem audytu i opracowaniem programu 

naprawczego w Szpitalu w Barlinku?”. 



3. „Jaki to jest mechanizm i ile godzin przepracowują pielęgniarki zatrudnione przez firmę 

zewnętrzną w danym miejscu? Czy tutaj nie ma kolizji prawnej, jeżeli chodzi o BHP?”. 

Kolejno przekazała, że wystąpi z wnioskiem o udostępnienie dla wszystkich Radnych Rady 

Powiatu w Myśliborzu audytu oraz programu naprawczego, który został opracowany przez 

Firmę Formedis. 

 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Głos zabrał radny Michał Bibro i zadał następujące pytania: 

„Czy istnieje plan naprawczy i restrukturyzacyjny dla Szpitala w Barlinku? Jeśli tak, czy można 

przedstawić jego główne założenia, terminy realizacji oraz informacje dotyczące konsultacji z 

ekspertami i zainteresowanymi stronami? Proszę również o przykłady już podjętych działań w 

ramach tego planu i ich bezpośrednie rezultaty.”. 

 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrał radny Piotr Rygiel. 

Głos zabrał radny Piotr Downar. 

Głos zabrał radny Michał Bibro i zadał pytanie: 

„Czy zostały podjęte konkretne inicjatywy w celu usprawnienia procesów rekrutacji, szkoleń i 

retencji wykwalifikowanego personelu w naszej organizacji?  

Dodatkowo, czy istnieją określone wskaźniki zaangażowania pracowników, które są regularnie 

monitorowane w kontekście poprawy efektywności pracy?  

Proszę o przedstawienie danych statystycznych dotyczących wskaźników zaangażowania i 

retencji personelu w ostatnich trzech latach.”. 

 

Głos zabrał Starosta Myśliborski Robert Dudek. 

Głos zabrała Wicestarosta Wioletta Drzewińska. 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur i odniósł się do wniosku 

radnego Zygmunta Siarkiewicza. 

 

Obrady opuścił radny Piotr Rygiel. 

Stan radnych – 15. 

 

Ad. 5 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Odpowiedzi Zarządu Powiatu. 

Czas nagrania: 3h 51min 34s – 3h 55min 21s. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nikodem Mazur przekazał, że odpowiedzi na zapytania 

radnych zostaną udzielone i przekazane na piśmie. 

Głos zabrał radny Zygmunt Siarkiewicz. 

Głos zabrał Prezes Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Pan Łukasz Dombek. 

Głos zabrała radna Alicja Prill. 

 

 

 



Ad. 6 

Zamknięcie obrad. 

 

Czas nagrania: 3h 55min 22s – 3h 55min 35s. 

 

Po wyczerpaniu porządku sesji Przewodniczący Rady Powiatu dokonał zamknięcia III 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10:35, a zakończyły o godz. 14:59. 

 

Całość przebiegu obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu była 

transmitowana i została utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w zakładce System Rada/Sesje Rady 

(https://powiatmysliborski.tv-polska.eu/film/543687-iii-nadzwyczajna-sesja-vii-kadencji-

rady-powiatu-w-mysliborzu). 

 

Nagranie z sesji opatrzone zostało napisami zgodnie z obowiązkiem wynikającym 

bezpośrednio z przepisów Ustawy o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych. 

 

W celu uruchomienia napisów w prawym dolnym oknie nagrania kliknąć pozycję 

“CC/Subtitles”- Polski). 

 

Ustawa powstała w oparciu o Dyrektywę Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/2102  

z dnia 26 października 2016 r. w sprawie dostępności stron internetowych i mobilnych aplikacji 

organów sektora publicznego, która określa wymogi dostosowania treści umieszczanych  

w internecie przez podmioty publiczne do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

 

Treść wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach 

znajduje się na załączonym do protokołu nagraniu (załącznik Nr 6), 

na którym utrwalono przebieg III sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Kurnicka 

 

 

         Przewodniczący Rady Powiatu 

          Nikodem Mazur 

https://powiatmysliborski.tv-polska.eu/film/543687-iii-nadzwyczajna-sesja-vii-kadencji-rady-powiatu-w-mysliborzu
https://powiatmysliborski.tv-polska.eu/film/543687-iii-nadzwyczajna-sesja-vii-kadencji-rady-powiatu-w-mysliborzu

